
 
 

 

KVITSØY KOMMUNE 
4180 KVITSØY 

       

Referat 
Gruppe: Foreldrenes arbeidsutvalg (FAU) ved Kvitsøy skole  

Møtested: Personalrommet/evt. klasserom  

Møtedato/-tid: Onsdag 5.2.20     kl. 17.40-19.40   

Møteleder: Gro A. Steine 

 

Referent.: Unni Tingvik  

 

 

Deltakere: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Representerer Representant Vara 

1. og 2. klasse Irmelin Ydstebø  

(nestleder) 

Liv Espevik 

3. og 4. klasse Therese Hviding Hege Helliesen 

5. klasse Bodil Olsen Monika Høie 

6. klasse Ester Nordbø Cathrine Undem 

7. klasse Line Pettersen Therese Hviding 

8. klasse Cecilie Øvrebø Mona Bjørsvik 

9. klasse Terese Moe Silje Bjerklund 

10. klasse Gro A. Steine 

(leder) 

Monica B. Stenseth 

      Rektor Unni Tingvik Teamlederne 

   
 

 

 

 

 

Saksnr.: Saker Ansvar 

20.19/20:  Oppfølging av trivselsundersøkelsen og læringsmiljø på Kvitsøy 

skole 

Trivselsundersøkelsen 19/20  

 

Udirs elevundersøkelse h-19 – 7. og 10. trinn – se under 

 

Omvisning på skolens områder (bibliotek, klasserom, skolegård) – utgår 

denne gang 

 

Innspill til SMU – utgår denne gang, men viktig å få i gang møte. Kalle 

inn. 

 

Skolens plan for et trygt skolemiljø (utkast) ble sendt alle i FAU for 

gjennomlesing før møtet. Mye godt i planen var tilbakemeldingene.  

 

På grunnlag av dette: Hva kan vi foreldre bidra med for å sikre at 

Kvitsøy skole er et inkluderende fellesskap. 

 

Leder 



FAU ble informert om Elevundersøkelsen på 7. - og 10. trinn. 

Undersøkelsen er lovpålagt. Resultatene fra 7. trinn viser at elevene 

trives godt. Resultatene fra 10.trinn viser at skolen har en del å jobbe 

med for å skape og opprettholde trivsel hos de eldste elevene.  

 

FAU-leder viste til https://nye.stavanger.kommune.no/wp-

content/uploads/sites/12/2019/01/HVA-ER-EN-GOD-

SKOLE_rapport.pdf 

Bakgrunnen var kommunesammenslåingen. Her kan du lese hva 

elevene i Stavanger, Finnøy og Rennesøy mener er en god skole. 

 
FAU-leder sender et vedlegg med referatet om «opprettholdene 

faktorer», som ble gjennomgått i møtet. På grunn av andre arrangement 

ble møtet kortet ned og avsluttet kl. 19.00.  

 

2 vedlegg sendes med referatet. 

16.19/20:  Planlegging av foreldremøte våren 2020 

Forandringsfabrikken kan ikke stille med foredragsholder. Vårt andre 

alternativ er SMISO.  

 

FAU landet på SMISO i uke 12. Dato kommer, tror det blir 18.03. Hold 

av denne. 

FAU 

 Informasjonssaker 

Skoleskyss: 1.-3. klasse elever som bor på Langøy/Leiasundet får nå 

tilbud om skoleskyss fram til 15.mars, altså i mørketiden. De blir hentet 

på parkeringsplassen/grusplassen kl. 08.10. 

 

Skilt og informasjon på ferja: FAU-leder har tatt det opp med personalet 

på ferjen som mener det bør gå an å gi en fast beskjed om morgenen at 

det er skolebarn langs veien. Akkurat ordlyd ble ikke gitt i møtet, og en 

konkret lovnad er ikke gitt. FAU-leder følger opp videre. 

Rektor 

 Eventuelt 

Ball – hvordan går arbeidet? 

Hildegunn tar kontakt med festkomiteen.  

 

 

Gruppen 
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